
Protokoll Göta MS
Styrelsemöte 2022-04-11

Ordinarie deltagare
Lars-Göran Ståhl Ordförande
Jonathan Thorsell Vice Ordförande
Elenor Bodin Kassör
Niklas Gustafsson Endurokommittén
Markus Marteliusson Crosskommittén
Linda Ytterbom
Jessica Keskinen
Patrik Lindberg
Lotta Reden
Christer Jansson

Övriga deltagare
Agenda

1. Mötets öppnande (LG)
2. Val av justerare (JT)
3. Föregående protokoll (PL)
4. Skrivelser m.m. (LG)

- Resultat och balansrapport, 2022 mars, Ej inkommit.
- Medlemmar, klubbyten perioden 9st varav 9st nya till Göta.

Nya (inkl. familj) medlemmar dec-jan via Idrott Online tot. nu 1396 (+24st)
varav 1194 (+18st) män och 202 (+6st) kvinnor.

- Övrigt hela verksamheten;
- Ta fram en arbetsplanering för sponsorer, bidragsansökan, motorområdet, S1.

Utdelning av folder för att skaffa sponsorer, Lotta Reden tar fram avtal som
sponsor undertecknar vid beställning.

- Massutskick medlemsavgifter Idrott Online, punkten återkommer när den är
genomförbar.

- Linda & Lotta börjar se över medlemmar i Idrott Online.
- Klubbtröjor. Nisse beställer 100st, pris 380kr.
- RF, ny information, Markus informerade styrelsen kort.
- Kommunen ang. möten 26 april, 10 maj och 19 maj för att förbättra samarbetet

med föreningar. Styrelsen deltar på samtliga möten.
- Utbildningar av tävlingsledare, barnledare och tränare, respektive cross och enduro

tar fram behov och MM arrangerar kurs via Svemo. Bidrag efter respektive kurs
ansöks.

- Utbildning miljö hos Svemo för Håkan Nielsen, MM kommer med förslag.
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5. Crosskommitté rapport (MM)

- Banan uthyrd 2 gånger i maj, intäkt 2x10.000kr
- Crosskommitte´n har möte 21/4
- Crosskolan börjar nästa vecka.
- Genomfört läger i Oskarshamn med tränare Noah Largen, 27 deltagare. -
Sprinttävling 16/7 USM , MX Woman 13-14/8.

6. Endurokommitté rapport (NG)
- Motionscupen börjar 12/4 på S1.
- Återställning planerad på S1.
- Nisse kontrollerar hur stor vår mark är runt crossbanan och om det går att göra en

slinga runt för enduro.
- Göta arrangerar Hajk för enduromotionärer som deltar och hjälper till 13-15/5 och  i

september för grupp av ca 30st per gång.
- Götapokalen på ny mark, arbete pågår.
- Styrelsen tar beslut om att lägga ner ansökan om ny mark, Vårfrukyrka-ål 1:4 då

sannolikheten är mycket liten att det gåratt genomföra.

7. Motorområdet LedR (LG, MM, NG)
- Färdigställa inne i lokalen, förråd och trapphus kvar
- Vårstädning 23/4
- Vattenläcka i källaren början av december och översvämning i el-centralen. El

centralen utbytt. Arbetet återställt och föreningen tar själv kostnaden då självrisken
är hög.

- Ny Miljökontroll onsdag 13 april, Jonte sköter mötet och besiktningen. -
8. Övriga frågor (LG)

Uppdateringar på hemsidan som behöver fixas till. Fel kvarstår.

9. Nästa möte (LG)

2022-05-09

Justerat 2022-04-25 av JT
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